
Genopstilling til Alternativets bestyrelse 
 
Jeg har været med i bestyrelsen i 2 år, og jeg vil gerne fortsætte arbejdet.  
Jeg synes, det er vigtigt, at vi har en lokalforeningsbestyrelse her i Fredensborg/Hørsholm, der fungerer, 
selvom det måske bliver med tæt på mindst mulig aktivitet. Dette er også grunden til, at jeg tilbød at være 
forperson sidste år. Jeg regner ikke med, at der er nogen i bestyrelsen, der har meget tid at lægge i 
bestyrelsesarbejdet. Men hvis vi kan få samlet en bestyrelse igen i år, der kan sikre at det organisatoriske er 
på plads, og hvis vi herudover får holdt et eller to arrangementer for medlemmerne, så er jeg glad.  
I 2020 ser jeg også gerne, at vi får koordineret arbejdet mellem kommuneforeningerne i storkredsen bedre, 
så vi kan lave arrangementer og møder i fællesskab.  
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